Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

FCC Statement: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: -Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. —Consult the dealer or an experienced radio/TV technician

#### 温馨提示

- \*本公司不断致力提高产品质量和功能,产品设计如有更新, 恕不另行通知
- \* 本说明书经过仔细核对, 力求精准,若有任何误差, 本公司 不承担因此产生的后果,
- \* 购买时以实物规格为准, 示意图仅供参考. 本公司保留对此 资料有关内容的解释权
- \* 非专业人士请勿自行拆机,以免对机器造成不必要的损害. 在更换电池时, 须用原厂品牌电池, 并请注意电池正负极 不得搁置在过热或潮湿的环境中

## 充电注意事项

#### (選書提示:超过2小时不使用时请关机、以保证电量充足)

- \* 请使用标配或同等参数的电源适配器!
- \*产品使用中电量低或电量不足时,应尽快充电
- \* 请勿在高温高压下使用本机器
- \*长时间不使用时,建议每个月给机器充一次电,以保 证在需要使用时电池电量充足及机器能正常使用!

#### 按键功能操作说明

(注意:此说明书按键功能操作部分包括市面上大部分机器 按键操作功能,但如仍有遗漏,请以实物为准!)

● 电源开关键

② 主音量:主音量大小调节 ② 混响音量大小调节 ❸ 乐器输入 ① 外接音频输入

④ 高音音量大小调节 ❸ 充电电源输入

③ 耳机/监听 ② 乐器音量大小调节

① TF卡插口

② 直播音效

**②** USB插口 ③ 话筒音量大小调节

③ 电容麦 ② 话筒输入

☞ 监听音量大小调节

⊙ 低音音量大小调节

18 短按是歌曲1,长按是鄙视的语音

⑩ 短按是歌曲2,长按是尴尬的语音

⑩ 短按是歌曲3,长按是么么哒的语音 ② 短按是歌曲4,长按是机枪的语音

② 短按是歌曲5,长按是笑声的语音

② 短按是歌曲6,长按是掌声的语音

② 短按是歌曲7 · 长按是飞吻的语音

⑤ 短按是歌曲8 , 长按是欢呼的语音

② 短按是歌曲9 ,长按是贼拉拉的语音

② 短按是歌曲0,长按是女流氓的语音 ② 优先/消原音:短按是歌曲消原音,长按是话简优先

② 主持: 短按是主持使用

② 录音/回放:短按进入并开始录音,长按是保存录音 并回放当前录音文件

⑤ 专业: 短按是专业使用

② 上一曲 在USB/TF卡工作时,短按为上一曲,长按 为快退,在FM工作时,为上一频道,在蓝牙播放时 短按为上一曲

③ 演唱: 短按是演唱使用

② 暂停/播放:在USB/TF卡工作时短按是播放/暂停, 在FM工作时短按是静音,长按是收台

☺ 消音: 短按消音, 长按是歌曲循环

◎ 下一曲:在USB/TF卡工作时,短按为下一曲,长按为快进 在FM工作时为下一频道,在蓝牙播放时,短按为下一曲

⑤ 模式切换

### 技术指标

蓝牙版本		5.0	
频率响应		150Hz 20KHz	
失真度		2-5%	
电池		18650充电电池	
信噪比		≽75dB	
蓝牙连接距离		10-20M(无障碍情况)	
主要用途		FM收音/蓝牙音箱/录音/麦克风	
音乐格式		Mp3	
	请在	使用前仔细阅读本说明书	
	请在常温环境下使用本产品		
	请不要在相对温度大于85%的环境下使用本产品		
安全要求	请不要将本产品在太阳下暴晒或靠近火炉等温度 过高,灰尘多,腐蚀性气体多的地方		
	请不	要撞击或掉落本产品,若有损坏请勿拆卸	
	外部脏污时,用干净的软布擦拭脏污处,但请 留意软布水渍,以免流入产品内部造成损害		
	- <u>B</u>	产品出现问题请联系本公司,请勿自行修理	

#### **遥控按键功能操作说明**

- 开机键:短按开/关机
- ❷ 播放/暂停:按此键播放与暂停切换,FM状态长按搜台
- ❸ 音效键:流行 古典 遥滚 柔和 舞曲 爵士等音效
- ② 按此键USB,TF,FM,外接音植输入。蓋牙之间的功能转換
- **⑤** 静音键:按此键静音,再按解除静音

⑥ 搜台/录音:在收音状态下,短按搜台

- **③** 上一曲:按此键上一曲目,FM状态下为上一频道
- **▼** 下一曲:按此键下一曲目,FM状态下为下一频道
- 6 音量減:按此键音量减小
- 音量加:按此键音量增加
- ① 重复:单曲循环/全部循环
- ② 数字键:0-9数字键快速选择曲目,输入你想听曲目编号 (文件夹内要有此歌曲才能选择)后即可播放,其他曲目 选择类似,长按播放个性语音(掌声,笑声,欢呼等)

#### 故障排除

	问题点	原因及解决方法
	不开机	* 请连接充电器给主机充电,满电后再尝试开机
	蓝牙配对 不成功	* 重新开机配对 * 周边蓝牙设备太多,造成搜索困难,关掉其 它蓝牙设备,重新搜索
	声音小或失真	* 电池电量不足 * 调节音量到合适大小
	蓝牙音乐播放 出现断音	* 是否超出音箱有效连接距离 * 音箱和手机间有障碍物

\* 注意: 如以上方法未能排除故障,清联系商家,不可自行拆修机器

# **Instruction Manual**

Before using the product, please read the manual carefully and operate the product according to the instructions Please keep the manual properly for reference

# Warm Tips

- \* We always devoted to improve product quality and functions, design is subject to change without notice.
- \* The manual has been carefully checked and strived to be accurate. If there're any errors, the company will not bear
- \* The drawing only for reference, please refer to the actual product when purchasing. We reserve all the right for the final explanation of the manual & related detail.
- \* Non professionals are not allowed to dismantle the machine by themselves, so as to avoid unnecessary damage
- battery, and pay attention to the positive and negative poles of the battery.

#### \* Condenser microphone \* When replacing the battery, use the original brand \* Microphone input \* Monitor volume adjustment \* And should not be placed in the hot and humid environment.

#### **Key function operation instructions**

- \* Power switch
- \* Main volume: volume adjustment
- \* Musical instrument input
- \* Treble volume adjustment
- \* Charging power input \* Bass volume adjustment
- \* USB socket
- \* Microphone volume adjustment
- \* TF card socket

\* Reverberation volume adjustment

- \* External audio input
- \* Live audio
- \* Headphone/monitor
- \* Musical instrument volume adjustment

#### **Key function operation instructions**

- \* Short press is song 1, long press is despised voice
  - \* Short press is song 2, long press is awkward voice \* Short press is song 3, long press is Moda's voice
  - \* Short press is song 4, long press is machine gun voice
  - \* Short press is song 5, long press is the voice of laughter
  - \* Short press is song 6, long press is the voice of applause \* Short press is song 7, long press is the voice of air kiss
  - \* Short press is song 8, long press is cheering voice
  - \* Short press is song 9, long press is special voice
  - \* Short press is song 0, long press is the voice of hoodette \* Priority/elimination of the original sound, short press is
  - to eliminate the original sound of the song, long press is the microphone priority
  - \* Host: For host only
  - \* Recording/Playback: Short press to enter and start recording, long press to save the recording and playback the current recording file

#### **Key function operation instructions**

- \* Previous song: when USB / TF card is working, short press is the previous song, long press is fast-backward; when FM is working, it is the previous channel; when Bluetooth is playing, short press is the previous song
- \* Pause/Play: Short press to play/pause when USB/TF card is working, short press to mute when working in FM, and long press to search channel
- ' Mute: short press is mute, long press is song cycle
- \* Next song: When USB/TF card is working, short press is the next song, long press is fast forward, when FM is working, it is the next channel, when Bluetooth is playing, short press is the next song
- \* Mode switching

#### Technical parameter

Bluetooth version		5.0
Frequency response		150Hz-20KHz
Degree of distortion		2-5%
Battery		3.7V
S/N Ratio		∍75dB
Bluetooth connection distance		10M barrier-free
Main application		FM radio, Bluetooth speaker, recording, microphone
	Pleas	se read this manual carefully before use
	Pleas	se use this product under normal temperature
	Pleas	se do not use this product in an environment

# where the relative temperature is higher than 85%

# Please do not expose this product to the sun or near a stove where the temperature is too high, dusty, and corrosive gas Please do not hit or drop the product, if it is When the exterior is dirty, wipe the dirty area with a clean soft cloth, but please pay attention to water stains on the soft cloth to prevent it from flowing into the product and causing damage Once there're any problem with the product, please

#### Remote control key function operation instructions

long press to search station in FM state

- \* Power switch: Short press to switch on/of \* Play/Pause: Press the key to switch between play and pause,
- \* Sound effect keys: pop, classical, rock, soft, dance, jazz, etc.
- \* Press the key to switch between USB, TF, FM, external audio input and Bluetooth
- \* Mute key: Press the key to mute, press again to eliminate mute
- \* Previous song: Press the key to previous song, it`s the previous channel in FM state\*
- \* Next song: Press the key to next song, it's the next channel in FM state
- \* Volume down: press the key to decrease the volume \* Volume up: press the key to increase the volume
- \* Repeat: Single cycle / Full cycle \* Radio station search / Recording: short press to search station in the radio state
- \* Number keys: 0-9 number keys to quickly select the song, enter the track number you want to listen to (you must have this song in the folder to select) and then you can play it, other song selections are similar, long press to play personalized voice (applause, Laughter,

# **Troubleshooting**

Problem points	Causes and Solutions
M	* Check that the battery is installed correctly (positive and negative)
No power on	* Please connect the charger to charge the machine, and try to turn it on after full charge
Bluetooth pairing failed	*Reboot pairing *There are too many Bluetooth devices around, which makes it difficult to search. Turn off other Bluetooth devices and search again
Lowor distorted sound	*Low battery *Adjust the volume to a suitable level
Interruption of Bluetooth music	* Whether it exceeds the effective connection distance of the speaker (10 meters effective distance)
	* There are obstacles between speaker and mobile phone

Note: If the above method fails to eliminate the fault, please contact the dealer, do not disassemble and repair the machine by yourself, otherwise the warranty will not be provided

95.00 mm